

10 FEB 2023

Received

Nominations for TriHK Executive Committee Member  
香港三項鐵人總會執行委員會提名

Please complete this form in BLOCK LETTERS 請用正楷填寫本表格

Position 職位	Name of Nominee 被提名者	Member No. of Nominee 被提名者會員號碼	Affiliated Clubs (if any) 代表屬會 (如有)	Signature of Nominee 被提名者簽名
President 會長	Chau Chiu Nam	TRI220048		
Treasurer 司庫	Chau Chiu Nam	TRI220048		
Committee Member 1 執委會委員 1	Chau Chiu Nam	TRI220048		
Committee Member 2 執委會委員 2				

Name of Proposer 提名人姓名	Member No. of Proposer 提名人會員號碼
Andrew Wright	TRI220320
Name of Seconder 和議人姓名	Member No. of Seconder 和議人會員號碼
Lui Kim Lun	TRI220075
Date Submitted 遞交日期 : 09 / 02 / 2023	

- Note 1: Any two Members may nominate an eligible Ordinary Member to serve as a member of the Committee, having previously received his assent. Nominees may stand for one or more of the positions of President, Treasurer or regular Committee member, and competition for these positions shall be resolved in this order.  
註一: 任何兩名會員在得到同意下, 可提名一位會員成為執行委員會中的會長、司庫或執委會委員, 此會員可參選一個或多個職位, 競選次序亦以此為準。
- Note 2: Nominations for the election of Committee members shall be submitted in writing to the Secretary by the Proposer at least 7 clear days prior to the holding of the Annual General Meeting. Each nomination shall be signed by the proposer, seconder and nominee and accompanied by the Candidate's Declaration, duly signed by any eligible Ordinary Member nominated for election.  
註二: 請將提名表格於週年會員大會舉行前七日送交秘書。提名表格必須由提名人、和議人及被提名者簽署方為有效。
- Note 3: Anyone Affiliated Club can only have a maximum of two members on the Committee at any one time.  
註三: 同一屬會內、同一時期最多只可有兩名代表成為執行委員會成員。
- Note 4: Please complete the accompanying Nominee Portfolio and Declaration (in both English and Chinese, where practicable) and return along with your Nomination Form. Completion and return of the Nominee Portfolio and Declaration is not compulsory. However, please note that all duly completed Nominee Portfolio and Declaration forms will be made available on the website of the Hong Kong Triathlon Association, and at the Annual General Meeting. As such, completing and returning the Nominee Portfolio and Declaration may assist in the election process.  
註四: 請填妥附上之被提名者個人簡歷及聲明並連同提名表格一併遞交。此簡歷及聲明並非必須, 惟有助選舉之進行。

Please submit the completed Nomination Form, Nominee Portfolio & Declaration to the TriHK Office on or during the period beginning at 12:00 noon on 26<sup>th</sup> January 2023 and ending at 4:00 p.m. on 10<sup>th</sup> February 2023. Please seal the envelope and indicates 'Nominations for TriHK Executive Committee Member & Attn: Ms. Rebecca Mok, Acting Senior Sports Executive' on the cover of the envelope OR email to [nomination@triathlon.com.hk](mailto:nomination@triathlon.com.hk). The incomplete and late nomination will not be accepted. The nominee will receive a confirmation via email after submitting the application.

請於 2023 年 1 月 26 日中午 12 時正至 2023 年 2 月 10 日下午 4 時正期間內將完成的提名表格、被提名者個人簡歷及聲明的正本以密封形式交回香港三項鐵人總會辦事處, 請於信封面註明「香港三項鐵人總會執行委員會提名表格, 署

理高級體育幹事莫佩欣小姐「收」或可電郵至 [nomination@triathlon.com.hk](mailto:nomination@triathlon.com.hk)。逾期提交及未完成的提名表恕不受理。被提名人遞交申請後將會收到確認電郵。

Hong Kong Triathlon Association 香港三項鐵人總會

Address: Room 1020, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong

地址: 香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓 1020 室

**Nominee Portfolio 被提名者個人簡歷**

1. Name of Nominee 被提名者姓名：(ENG) Chau Chiu Nam (中文) 周偕男
2. Year(s) of Participation in triathlon sports 參與鐵人運動年期：24yrs
3. Experience in Committee Service 執委會服務經驗：  
HK Triathlon Association 香港三項鐵人總會  
(Position 職位 / Years 年份 e.g. Treasurer 01-03) : Ex-com 14-16,18, Treasure 19-22  
Other Association(s) 其他總會  
(Assn. 總會 / Position 職位 / Years 年份, e.g. HKAAA Excom 02-06) : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_
4. Current Occupation 現時職業：Self Employed
5. Educational Level 教育程度 (Please ✓ where appropriate 請 ✓ 合適空格)：  
 University degree 大學學位或以上： \_\_\_\_\_  
 Associate / Diploma / Higher Diploma 副學士 / 高級文憑 / 文憑  
 Form 6 / Form 7 高中畢業             Form 3 初中畢業
6. Skills, experience and achievements in sports and Triathlon 三項鐵人或其他運動項目之技能、經驗及成就：  
TRIAHK National Squad Member 2003-2007, World Triathlon  
Technical Official, TRIHK Level 1 Coach  
~~ASTC Technical Committee Member 2018-2022~~  
World Triathlon World Cup Chengdu Assistant Technical Delegate,  
Asian Cup Technical Delegate
7. Proposed goal and program of action for Triathlon 對三項鐵人之目標及行動大綱：  
Continue the success from previous leading committees. Promote  
and develop the sport in a more innovative way. Enhance staff's  
professionalism in order to provide better quality services. Reunion  
~~members and affiliated clubs to flourishing the sports from post~~  
~~pandemic period.~~  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_
8. Brief self-introduction 自我簡介：  
From an elite athlete to a coach ; From a coach to an event  
organiser ; From an event organiser to a management committee .  
~~The passion, dedication and the perseverance had brought me here~~  
~~today to strive for excellent together with the Triathlon family.~~  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

## Declaration 聲明

### Candidates Declaration:

I \_\_\_\_\_ solemnly and sincerely declare as follows:

1. I am the person named above nominated as a candidate in this election or for appointment as a member of the Executive Committee of the Hong Kong Triathlon Association (The Association).
2. I am fully aware of the duties, responsibilities and time commitments required of me in the office for which I seek to be elected or accept to be co-opted.
3. I promise to serve the Association in the best interest of all its members with fairness and without prejudice; to cooperate in unison with all members of the Executive Committee and Secretariat; to uphold the Constitution of the Association; to fulfil all duties and responsibilities of an Executive Committee member; and to fully complete the tenure of office for which I am elected or co-opted, to the best of my abilities.
4. I meet all the requirements and criteria to be nominated and elected for office in the Executive Committee; I have the relevant skills, experience and past achievements to serve in the Executive Committee, and I have a proposed program of action which I will seek to implement for and contribute to the Association.

By signing this declaration, I swear the statements made above are true and do hereby declare my intent to seek the office for which I seek to be elected or co-opted.

N.B. The Chinese version of this declaration is provided for the ease of reference only. Should there be any inconsistencies between the English and Chinese versions of this declaration, please note that the English version shall prevail.

### 聲明:

本人 Chau Chiu Nam 鄭重聲明如下:

1. 本人為上述之被提名在這次選舉中參選之候選人或被委任為香港三項鐵人總會（總會）執行委員會的成員。
2. 本人充分認識到被提名或委任職位所需的職責，責任和時間要求。
3. 本人承諾：竭盡所能公平地以總會的最佳利益為依據，服務及協調執行委員會的成員和秘書處的合作；維護總會的章程，並盡所能，完成整個任期。
4. 本人達致被提名並當選為執行委員會委員的要求和標準，並持有相關的技能，經驗和成就。本人將設法實施所提出之行動大綱，並為總會作出貢獻。

通過簽署這份宣誓書，我發誓，上述聲明是真實，且在此聲明我的意圖尋求選舉或增選的辦公室。

註：此中文版本謹供參考，一切內容均以英文版本為依據。

Signature 簽署:

Signed in the presence of 見證人姓名:

Lui Kim Lun

Signature 見證人簽署:

Date 日期:

09/02/2023